

7天DAYS 6晚NIGHTS

# 台湾春节赏樱游

Taiwan Spring Festival Cherry Blossom

Tour Code:  
7TCNY (G5.6)



## Highlight 行程特色

- 📍 阳明山赏樱 Yangmingshan Cherry Blossom viewing
- 📍 清境农场 Qingjing Farm
- 📍 1晚入住清境民宿 1 night stay at Qingjing Homestay
- 📍 日月潭游湖 Sun Moon Lake boat ride
- 📍 鹿港老街 Lukang Old Street

## Special Cuisine 风味餐

- 🍲 千叶火锅自助餐 Chiba Steamboat Buffet
- 🍲 海霸王怀旧年菜 Hai Ba Wang CNY Cuisine
- 🍲 丸林台式料理 Wan Ling Taiwanese Cuisine
- 🍲 湖畔料理 Lakeside Cuisine

1	吉隆坡  台北  台中	(-/-/晚)	KUALA LUMPUR  TAIPEI  TAICHUNG	(-/-/D)
	📍 抵达后, 前往台中。		📍 Upon arrival, transfer to Taichung.	
2	台中  清境	(早/-/晚)	TAICHUNG  QINGJING	(B/-/D)
	📍 鹿港老街(桂花巷、摸乳巷、天后宫)		📍 Lukang Old Street (Osmanthus Lane Art Village, Mo-Lu Lane, Mazu Temple)	
	📍 清境农场(青青草原、绵羊城堡、天空步道)		📍 Qingjing Farm (Evergreen Grassland, Sheep Castle, Qingjing Skywalk)	
3	清境  台中	(早/午/-)	QINGJING  TAICHUNG	(B/L/-)
	📍 日月潭风景区(含船游)		📍 Sun Moon Lake boat ride experience	
	📍 彩虹卷村		📍 Rainbow Village	
	📍 逢甲夜市		📍 Fengjia Night Market	
4	台中  淡水	(早/午/-)	TAICHUNG  TAMSUI	(B/L/-)
	📍 维格凤梨酥手信坊(绿豆糕DIY)		📍 Virgo Kobo (DIY Mung bean cake)	
	📍 阳明山赏樱		📍 Yangmingshan Cherry Blossom viewing	
	📍 渔人码头		📍 Tamsui Fisherman Wharf	
	📍 淡水老街		📍 Tamsui Old Street	
5	淡水  台北	(早/-/晚)	TAMSUI  TAIPEI	(B/-/D)
	📍 九份老街		📍 Jiufen Old Street	
	📍 十分车站(自费放天灯)		📍 Shifen Train station (Sky Lanter by own expenses)	
	📍 十分瀑布		📍 Shifen Waterfall	
	📍 西门町		📍 Ximending	
6	台北	(早/-/-)	TAIPEI	(B/-/-)
	📍 自由活动		📍 Free at own leisure	
7	台北  吉隆坡	(早/-/-)	TAIPEI  KUALA LUMPUR	(B/-/-)
	📍 送往桃园机场乘坐班机返回吉隆坡。		📍 Free until transfer to Taoyuan airport for flight back home.	

购物站: 珍珠展示馆 + 茶艺馆 + 原住民特产中心 + 天禄艺术中心  
 Shopping Stop: Pearl Center + Tea House + Aboriginal Local product + Pixiu Tianlu Museum

\* 本公司保留调整行程前后顺序之权力, 恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准, 若指定酒店有客满情况下, 将以同等级酒店取代。

\*The sequence of itinerary is subject to changed without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.

出发日期 DEPARTURE DATE	价格 PRICE	联络方法 CONTACT



**阳明山** 阳明山花季是每年北台湾花展中一大盛事，吸引相当多的赏花人潮。

**Yangmingshan** The Yangmingshan flower season is a major event in the Northern Taiwan Flower Show every year, attracting a considerable number of flower viewing crowds.

**鹿港老街** 鹿港繁盛时码头区的主干一旧街，即今之埔頭、瑤林、大有三条街道，曲折的红砖巷道兩旁林立着重新修过的旧式店屋，其奥妙的内部格局和旧式外观耐人寻味，在此可找到若干老鹿港的风貌。

**Lukang Old Street** This street is made up of the curved, red-tiled lanes of today's Putou, Yaolin, and Dayou streets. Both sides of the streets are lined with newly renovated old-style shop buildings that feature intensely interesting internal room layouts and old-style exteriors.



**清境农场** 一片青青草原连绵不尽，漫步于草原上的羊群更为清境农场带了无限旖旎风情，它们低头吃草，有如塞外风光。

**Qingjing Farm** There is an endless stretch of green grassland, and the flocks of sheep walking on the grassland bring infinite charm to Qingjing Farm. They graze with their heads down, just like the scenery beyond the Great Wall.

**日月潭风景区** 日月潭位于南投，是台湾最美的高山湖泊。从东俯瞰全潭形如日轮，向西侧望又如月钩，因而得名。

**Sun Moon Lake** Situated in Yuchi Township, Nantou Country, Sun Moon Lake is the most beautiful alpine lake in Taiwan. Looking from the east side, the lake is shaped like the sun, but looking from the west side, it's shaped like a crescent moon, hence the name.



**九份老街** 独特的就是建筑，坡地以及风情，使纠纷成为台湾最受欢迎的观光景点之一。这里还可以品尝到草仔条棵、番薯丸、芋头丸、潮州鱼丸等各式小吃。

**Jiufen Old Street** A place where you get a chance to taste the local snacks and foods of Taiwan such as Taro and Sweet Potato Ball etc.